

la somme de \$2,000.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant que virement soit opéré d'un montant de \$1,400 de ladite somme de \$2,000 et que ledit montant soit réparti comme suit:

Dépôt "Ladies of the National Council of Women"	\$600
Dépôt Hôpital Ste-Justine	500
Dépôt Montréal Foundling	150
Dépôt 150 Colborne, Mrs Henderson	150
	\$1,400

3.—Soumise une lettre de S. H. le Recorder Dupuis, au sujet du local projeté pour la Cour du Recorder et autres départements.

Résolu: De prier Leurs Honneurs les Recorders, le Chef de Police, le Chef des Détectives et le Médecin Officier de Santé de rencontrer le Bureau des Commissaires, mardi prochain, le 22 courant, à 4 heures p. m., à ce sujet.

4.—Soumis un rapport du Surintendant des parcs et Squares, recommandant de permettre à la "Parks & Playgrounds Association" d'établir une glissoire et un patinoir sur le square du Marché à foins.

Résolu: D'accorder cette permission.

5.—Soumis un rapport du Président du Bureau des Évaluateurs, au sujet de l'enlèvement de la neige des trottoirs en face des propriétés des grandes compagnies qui ont obtenu des exemptions de taxes des municipalités annexées et qui prétendent être exemptes de la taxe de l'enlèvement de la neige des trottoirs.

Résolu: De référer aux Avocats de la Cité, pour savoir quelle procédure suivre dans ces cas.

6.—Soumis un rapport du surintendant de l'Éclairage, transmettant un estimé du coût pour faire les réparations et renouveler en grande partie l'installation d'éclairage électrique à la station du bas niveau, ainsi que les installations dans les logements des sous-ingénieurs du département de l'Aqueduc à cet endroit, ledit estimé s'élevant à \$600.

Résolu: D'autoriser lesdits travaux à même le fonds d'administration du département de l'Éclairage.

7.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, au sujet de la requête de M. Geo. Lessard, pour le paiement de bois laissé à la ville pour le service du bain de l'île Ste-Hélène.

Résolu: De retourner à l'Ingénieur en Chef pour savoir comment il se fait que M. Lessard fournissait ce bois et que la ville ne l'achetait pas elle-même, et pour savoir s'il n'y avait pas dans le contrat d'engagement de M. Lessard, une clause spéciale relativement à la fourniture de ce bois.

8.—Soumis un extrait du procès verbal d'une séance de la Commission de Législation, tenue le 9 novembre, à l'effet de prier le bureau des Commissaires de donner instructions aux ingénieurs de la Cité de préparer immédiatement un plan du Boulevard St-Joseph projeté, entre l'avenue Papineau et la rue Drolet, ledit plan devant montrer.

(a) Tous les immeubles qu'il faudrait acquérir pour se conformer aux dispositions de la loi 1 Geo. V. (2ème session) art. 32.

(b) Tous les terrains sur lesquels il y a des maisons de construites avec front sur ledit Boulevard St-Joseph.

(c) Tous les couvents, églises, écoles, qui se trouvent situés dans la ligne de l'expropriation projetée.

Résolu: De prier l'Ingénieur en Chef de préparer et soumettre ledit plan.

9.—Soumis un rapport des Avocats de la Cité, "re" établissement de la Cour des Jeunes délinquants.

Résolu: De prier l'Avocat en Chef de la Cité de rencontrer le Premier Ministre demain, pour faire approuver le projet de contrat entre la Cité et le Gouvernement.

10.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef recommandant de remettre à M. L. Gravel un dépôt de \$984.24 avec intérêt au taux de 4% retenu par la Cité pour garantir la construction d'un pavage en blocs d'asphalte sur la rue Champlain, le délai de la garantie étant expiré le premier novembre courant et le pavage étant présentement en bonne condition.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant la remise dudit dépôt de garantie.

11.—Soumise une lettre de M. Alphonse Cool, deman-

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$1,400 be varied from said sum of \$2,000 and the proceeds thereof apportioned as follows:

Ladies of the National Council of Women, Milk

station.	\$600
Ste. Justine Hospital, Milk station	500
Montréal Foundling, Milk station	150
Mrs. Henderson, 150 Colborne, Milk station	150
	\$1,400

3.—Submitted a letter from His Honor Recorder Dupuis, anent the proposed quarters for the Recorder's Court and other departments.

Resolved: To request the Recorders, the Chief of Police, the Chief of Detectives and the Medical Health Officer to meet the Board of Commissioners, next Tuesday, the 22nd inst., at 4 o'clock p. m., in this connection.

4.—Submitted a report from the Superintendent of Parks and Squares, recommending that the "Parks and Playgrounds Association" be allowed to establish a slide and a skating rink on the Hay Market Square.

Resolved: To grant said permission.

5.—Submitted a report from the President of the Board of Assessors, concerning the removal of snow from sidewalks in front of the properties of companies, which have obtained an exemption from taxes by annexed municipalities and which claim that they are exempt from the tax for the removal of snow from sidewalks.

Referred to the City Attorneys, in order to know what action should be taken in the premises.

6.—Submitted a report from the Superintendent of the Light department, transmitting an estimate of the cost of repairing and renewing a considerable part of the electric light plant at the low level station, and of installing electric fixtures in the lodgings of the assistant Engineers of the Water department, at said station, said estimate amounting to \$600.

Resolved: To authorize said works, the cost of the same to be charged against the appropriation voted for the administration of the Light department.

7.—Submitted a report from the Chief Engineer, anent a letter from Mr. Geo. Lessard, asking that he be paid for the wood left by him at St. Helen's Island bath.

Referred back to the Chief Engineer, in order to know why Mr. Lessard supplied such wood and why the City did not purchase the same itself and in order to ascertain whether there was not in the contract under which Mr. Lessard was engaged a special clause concerning the supply of wood.

8.—Submitted an extract from the minutes of a meeting of the Legislation Committee held the 9th November, requesting the Board of Commissioners to give instructions to the City Engineers to prepare immediately a plan of the proposed St. Joseph Boulevard, between Papineau avenue and Drolet street, said plan to show:

(a) All the properties which will have to be acquired in order to comply with the provisions of Act 1 Geo. V. (2nd session) Art. 32.

(b) All the lots on which houses are constructed fronting on said St. Joseph Boulevard.

(c) All the convents, churches, schools, that are situated within the line of the proposed expropriation.

Resolved: To request the Chief Engineer to prepare and submit said plan.

9.—Submitted a report from the City Attorneys, "re" establishment of the Juvenile Court.

Resolved: To request the Chief City Attorney to meet the Prime Minister to-morrow, in order to have the draft of contract between the City and the Government approved of.

10.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending Mr. L. Gravel be refunded a deposit of \$984.24 with interest at the rate of 4%, retained by the City to guarantee the construction of an Asphalt block pavement, on Champlain street, the delay of guarantee having expired on the 1st November inst., and the pavement being now in good condition.

Resolved: To report to Council, recommending the refund of said deposit.